
Kmetje
o aktualnih
nalogah

V sredo 14. decembra je bil na Rašci
sestanek Podružnice SKZ Vič, na kate-
rem sta bila prisotna tudi člana OK
ZSMS Ljubljana Vič-Rudnik.

Pogovarjali smo se o volitvah, ki naj bi
bile prve demokratične in svobodne in so
zato tudi priprave nanje toliko bolj kom-
plicirane. Prav tako pa tudi njihova iz-
vedba.

Zato smo na svoj sestanek povabili
predsednika in sekretarja OK ZSMS, da
sta nam pojasnila dosedanje priprave na
volitve in podala ostale informacije. Dru-
ga tema pa je bila reorganizacija tistih
skupnosti s katerimi imamo ktnetje naj-
več stikov in prav zato se moramo tudi
kmetje prilagoditi tem novim odnosom
in oblikam dela.

Kmetje pozdravljamo vse te spremem-
be, ki so vsebinskega pomena in ne le po
obliki, kajti takih smo vsi, ne le kmetje,
že siti in so nas tudi pripeljale tja, kjer
stno. Glede reorganizacije Mercatorja
kmetje nameravamo počakati, da se po-
kažejo njeni prvi rezultati. Časa za čaka-
nje pa imamo eno leto.

Spremembe na Posestvu Gmajnice
pozdravljamo in smo že navezali stike
glede sodelovanja, saj je interes prisoten
na obeh straneh.

Zadruge čakajo na nov zadružni za-
kon, za kmete pa bodo privlačne takrat,
ko bo proizvodnja in prodaja preko za-
drug ugodnejša (tako kot gradnja hiše
preko stanovanjske zadruge). Sedaj pa se
zdi, da preveliko število zaposlenih in
morda še kaj stroške preveč povečuje.
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